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DOSIJE KORONA "Vreme i vladavina Erisa tek dolazi, moguće i pooštravanje mera": Ovo je 9 KLJUČNIH 

STAVKI koje morate da znate o novom soju 

Broj zaraženih koronom raste već mesec dana, na Institutu za onkologiju registrovano je 40 obolelih 

pacijenata i 10 zaposlenih, pa je Radna grupa za borbu protiv kovida 19, naslednik bivšeg Kriznog štaba, 

bila primorana da se sastane i donese nove mere! 

Od 7.437 testiranih osoba u poslednjih sedam dana u Srbiji, njih 1.529 ima potvrđenu koronu, a prema 

rečima naših stručnjaka epidemiološka situacija je u oko 20 od 45 opština trenutno nesigurna. Među 

nama je podsoj omikrona, takozvani Eris, koji se još brže širi od prethodnika. Iako još nije dominantan, 

samo je pitanje dana kada će doći na prvo mesto, ispred Krakena. 

- Upravo zato su date nove preporuke, jer je neminovno da Eris izbije na prvo mesto pošto je to već 

slučaj u zapadnim zemljama. Dakle, vreme i vladavina Erisa tek dolazi – poručuje epidemiolog dr Nebojša 

Bohucki i dodaje da je, recimo, u Subotici 13 zaraženih, ali se taj broj povećava i očekuje se da situacija iz 

povoljne krene ka nesigurnoj, a zatim polako i ka nepovoljnoj! 

Zbog porasta broja zaraženih, Radna grupa Ministarstva zdravlja za postupanje u uslovima pandemije za 

borbu protiv kovida 19 donela je nove mere i preporuke na nivou primarne zdravstvene zaštite, bolnica, 

i u vezi nošenja zaštitnih maski i vakcinacijom. 

Zato krenimo redom. 

1. Kakva je trenutna situacija? 

Broj zaraženih svakodnevno raste, nije poznato da ima težih slučajeva, međutim, korona virus je ušao u 

bolnice. Od kraja prošle sedmice su posete zabranjene i u Institutu za onkologiju i radiologiju, jer je za 



 
 

dve nedelje kod 40 pacijenata i desetoro zaposlenih potvrđena korona. Nošenje maski je obavezno, a za 

sve koji čekaju prijem na operaciju neophodan je PCR test ne stariji od 72 sata. 

- Ima sredina gde ima još uvek jako mali broj obolelih, a pošto nije bilo brzih testova ljudi se nisu ni 

testirali i nije se virus mogao dokazati. Međutim, očekujem da i tamo gde je epidemiološka situacija 

povoljna, vrlo brzo postane nesigurna. Zato su i uvedene opet mere nošenja maski da bi preventivno 

delovali. Proces ne možemo potpuno zaustaviti, ali možemo dati maksimum da situacija bude što bolja – 

kaže epidemiolog dr Nebojša Bohucki. 

Epidemiolog dr Zoran Radovanović kaže da broj zaraženih od korona virusa koji je saopšten, a iznosi oko 

1.500 nije veliki, ali da je stvarni broj verovatno 15.000 obolelih. 

Prema njegovim rečima, samo ko reši da uzme bris i potvrdi virus je u zvaničnim izveštajima. 

- Međutim suština je u tome da je pandemija bila kao zemljotres. Ona prolazi sada i ovi sada talasi, znače 

još podrhtavanja. Najgore je za nama, a sa ovim virusom susretaćemo se još tokom mnogo narednih 

decenija. On će biti tu, javljaće se, čak ravnomernije nego neke druge respiratorne bolesti, a vrhunac će 

doživljavati u zimskim mesecima. Za razliku od gripa neće biti prisutan samo u periodu od novembra do 

marta nego manje više tokom cele godine - kaže Radovanović i ističe da “moramo da se naviknemo da 

živimo sa koronom”. 

2. Koji su simptomi "nove" korone? 

Osim na gornji respiratorni trakt, korona zahvata i njegove donje delove. Dr Nebojša Bohucki kaže da 

kod mladih i osoba do oko 65 godina zahvata gornje respiratorne puteve, i najčešći simptomi su nalik 

prehladi, kijavica, temperatura, konjuktivitis, malaksalost, kašalj i bol u grlu. Kod starijih od 65 i mlađih 

hroničara mogu biti zahvaćena i pluća i javlja se teža klinička slika. 

- Pre svega od korone čuvamo starije i one koji imaju hronične bolesti. Mi u zdravstvu čuvamo i sebe da 

ne bismo njih zarazili kada dođe do kontakta. Posebno treba da budu na oprezu gojazne, osobe sa 

metaboličkim poremećajima i neizlečivim oboljenjima – poručuje dr Bohucki. 

Dr Aleksandar Stojanović kaže da postoji čak 20-tak simptoma koji mogu da ukažu na koronu, ali ipak je 

nekoliko osnovnih. Reč je o bolovima u grlu, koji su praćeni povremenim kašljem, kijavici i curenju iz 

nosa, temperaturi, ali blagoj, uglavnom do i oko 38 stepeni, glavobolji i slabosti, bolovima u kostima i 

malaksalosti. Kod mnogih se javlja i dijareja. 

- Kod nekih postoji i osećaj kao da ne možete da ustanete koliko ste slomljeni. To su sve simptomi koji 

mogu da ukažu na koronu. Dovoljno je da imate jedan od njih, ali glavni je temperatura koja upozorava 

da se nešto dešava u organizmu - kaže dr Stojanović. 

3. Gde su sve obavezne maske? 



 
 

Odlukom Radne grupe, obavezno je nošenje zaštitnih maski u svim zdravstvenim ustanovama, što znači 

da bi trebalo da ih nose svi koji ulaze u domove zdravlja i bolnice na bilo koji pregled. Ovde bi trebalo da 

budu uključene i stomatološke ambulante, pa čak i apoteke. 

- U odbrani od kovida naglasak je na nošenju maski, pre svega u zdravstvenim ustanovama, jer je to 

mesto gde dolaze bolesni ljudi i da bi se zaštitili zdravstveni radnici. Može se sasvim lepo raditi sa 

maskama, a osim bolesnih osoba bitno je i da ljudi u njihovoj pratnji nose masku. Ništa lakše od toga 

nema, samo je potrebna edukacija jer se radi o korisnim stvarima. Kao što je pranje ruku, tako i nošenje 

maski treba da bude uobičajeno – kaže dr Nebojša Bohucki. 

U Univerzitetskom kliničkom centru u Kragujevcu su istakli odluku da je “nošenje zaštitnih maski 

obavezno za zaposlene medicinske i pomoćne radnike, ali i za sve posetioce, studente i učenike”. 

Direktorka Instituta za javno zdravlje “Milan Jovanović Batut” prof. dr Verica Jovanović podseća “da 

svaka respiratorna infekcija i temperatura mogu da ukažu da se javio kovid”. 

- Od sada pa u narednih nekoliko meseci možemo očekivati pojačanu pojavu ovog virusa, ali i gripa. 

Maske su u ovom periodu prva mera kojom se štite obolela lica, koja dolaze u neku zdravstvenu 

ustanovu. Ne treba dozvoliti širenje virusa među pacijentima i to je prva prevenitivna mera - rekla je dr 

Jovanović na Blic TV. 

4. Gde i kako možete da se testirate? 

Kada izabrani lekar posumnja da neko ima koronu, testiranje je besplatno, međutim, na lični zahtev se 

plaća. Cena brzog testa, recimo u Beogradu, iznosi 2.000 (kod privatnika je oko 2.500), a PCR je svuda 

6.000 dinara. 

U Gradskom zavodu za javno zdravlje Beograd, testiranje se radi radnim danima i subotom od 8 do 12 

sati, nije potrebno zakazati termin, potreban je lični dokument i dokaz o uplati, a rezultati su gotovi istog 

dana. Testiranje na lični zahtev može da se zakaže i putem sajta „euprava“. 

Direktor Doma zdravlja “Palilula” Aleksandar Stojanović kaže da su domovi zdravlja spremni za testiranje 

novih pacijenata, ali i da postoje kovid ambulante koje i dalje rade. 

U subotičkom Zavodu za javno zdravlje kažu da se u Severnobačkom okrugu trenutno radi PCR po uputu 

izabranog lekara besplatno, ali i dalje svako može da se testira za 6.000 dinara. 

- Za sada nema zainteresovanih za testiranje na lični zahtev. To smo imali kada je bilo potrebno zbog 

putovanja – kaže epidemiolog dr Nebojša Bohucki. 

Prema odluci Radne grupe, značajno je testiranje pacijenata sa znacima i simptomima akutne 

respiratorne infekcije, prvenstveno onih koji imaju faktore rizika za razvoj teške kliničke slike. Zatim, na 

testiranje su obavezni zaposleni u zdravstvenim ustanovama ukoliko imaju simptome akutne 

respiratorne infekcije. Kada su bolnice u pitanju neophodno je testiranje za prijem na hematološka i 



 
 

onkološka odeljenja, gerijatriju i gde se leče pacijenti sa primarnim i teškim, neizlečivim bolestima. 

Moraju se testirati i pacijenti koji imaju simptome respiratorne infekcije pri prijemu na bolničko lečenje. 

- Nedostajali su brzi antigenski testovi, ali za njima nije bilo potrebe pošto je Kraken bio blag tokom leta. 

Sada dolazi Eris, očekuje se drastičan porast obolelih i u najskorije vreme ćemo dobiti brze testove. To je 

jako dobro, jer kada se neko javi izabranom lekaru, pošto za sada nema otvaranja kovid ambulanti, biće 

urađen prvo brzi antigenski test. Ako je i dalje prisutna slika koja pobuđuje sumnje na kovid lekar može 

da uzme uzorak za PCR – kaže za „Blic“ dr Bohucki. 

5. Gde i kako možete da se vakcinišete? 

Dr Nebojša Bohucki objašnjava da u Srbiji imamo bivalentne vakcine, BA.4 i BA.5. Međutim, Eris je nešto 

drugačiji, on je EG.5, već po nazivu se vidi da je mutiraniji, a vakcina koja postoji u svetu je protiv 

Krakena i njena distribucija u zapadne zemlje počinje uskoro. 

- Kada dođe ta vakcina i kod nas, a verovatno će doći, moramo znati da je Eris ipak drugačiji od Krakena, 

ali to će trenutno biti najbolja vakcina. Svakako je preporuka da se vakcinišemo. U Subotici, a verujem da 

je to tako u svakom gradu i svakoj opštini, i dalje imamo centralni punkt. Kod nas je to ambulanta u 

naselju Prozivka. To je tako zato što je bila mala zainteresovanost, bilo je dana da se niko nije vakcinisao i 

nije bilo potrebe da to rade ambulante, već se radi na jednom mestu na nivou Doma zdravlja. Imamo 

buster doze BA.4, BA5, ali imamo i klasičan, primaran „fajzer“. Buster uvek služi za treću, četvrtu ili petu 

dozu, a ako se neko nije vakcinisao on kreće sa klasičnom „Fajzerovom“ vakcinom – kaže dr Nebojša 

Bohucki. 

Vakcina je i dalje besplatna i nema promena u proceduri za vakcinisanje. 

- Imamo ono što je dovoljno i potrebno, do sada je vakcinisano nešto više od 12.000 lica. Svako ko je 

primio jednu dozu pre tri meseca može da dođe da se revakciniše - kaže dr Jovanović, direktorka 

“Batuta”. 

6. Ko sada odlučuje o novim merama? 

Za dve godine, koliko je trajao glavni udar korone u Srbiji, konferencije za štampu posle sednica Kriznog 

štaba, bile su gledanije od fudbalskih derbija i najpopularnijih domaćih serija, a građani su u po noći 

mogli da izrecituju bar deset članova ovog tela, posebno njegov medicinski deo! 

U prvom planu su bili dr Branislav Tiodorović i dr Predrag Kon, odmah za njima sadašnja ministarka za 

brigu o porodici i demografiju Darija Kisić Tepavčević, dr Goran Stevanović, dr Srđa Janković, dr Verica 

Jovanović, tadašnji ministar zdravlja Zlatibor Lončar... 

Poslednja sednica Kriznog štaba u tom obliku i sastavu održana je u martu 2022. kada su ukinute skoro 

sve protivepidemiološke mere, da bi sam Krizni štab za borbu protiv kovida bio ukinut početkom ove 

godine. Umesto njega Srbija je dobila Radnu grupu za postupanje u uslovima pandemije kovida 19. 



 
 

Kako je tada obelodanjeno njeni zadaci su da daje predloge o postupanju sa kovid pozitivnim 

pacijentima na svim nivoima zdravstvene zaštite, daje predloge procedura za kretanje kovid pozitivnih 

pacijenata, daje predloge mera za organizovanje stacionarnog lečenja, razmotri opravdanost postojanja 

kovid bolnica, daje predloge za sprovođenje preventivnih mera. 

Početkom 2023. je objavljeno da Radna grupa ima 14 članova, a da je na čelu kao predsednik dr Goran 

Stevanović, direktor Klinike za infektivne i tropske bolest. U njoj su i doktori Verica Jovanović, Tatjana 

Adžić Vukičević, Ivana Milošević, Vesna Mioljević, Ana Jovićević, Snežana Jovanović, Tomislav Preveden, 

Sandra Mićunović Popović, Miodrag Vrbić, Nikola Milenković, Ružica Radojević Marjanović, Zorana 

Đorđević, Milunka Milinković. 

7. "Svako će jednom u dve godine imati kovid" 

Epidemiolog dr Zoran Radovanović ističe da moramo da se naviknemo da živimo sa koronom. 

- Korona je tu već četiri godine i biće ne 40, već još 400 godina - rekao je za N1 dr Radovanović. 

Kako dodaje, novi sojevi korone su zapravo „potomstvo varijante omikron“. 

- Svi su oni slični i izazivaju praktično istu kliničku sliku, ali bitno je da je ona blaža od onih koji su izazivali 

prethodni sojevi. Procena je da će svako od nas jednom u dve godine imati kovid. To znači da oni koji su 

nemarniji imaće jednom u šest meseci, a oni koji se više paze imaće jedno u osam godina - kaže dr 

Radovanović. 

Govoreći o ponovnim merama zaštite i nošenju maski, on ističe da na to utiču sociološki i kulturološki 

činioci. 

- U Srbiji sada kada bismo to pokušali da nametnemo naišlo bi na veliki otpor, tako da treba ostaviti 

ljudima da prema sopstvenoj proceni donesu odluku, ono što je važno jeste da treba da budu 

informisani - naglašava on. 

8. Moguće su i oštrije mere 

Pulmolog u laboratoriji “Vatreno oko” dr Snežana Jovanović kaže da su simptomi korona virusa u ovom 

talasu slični kao u prethodnom periodu, da je trenutno najzastupljenija podvarijanta Eris, ali i da 

“pretpostavlja da je pirola stigla i u Srbiju, iako nije potvrđena”. 

- Pirola je detektovana negde u 11-12 zemalja. Slični su simptomi, ali ono što je karakteristika svake 

varijante i podvarijante SARS CoV-2 virusa je da nastoje da se prilagode, da prežive. Pirola ima negde 

preko 30 mutacija više nego eris i kraken koji je bio do prošle godine prilično dominantan - rekla je dr 

Jovanović. 

Upitana da li se može očekivati pooštravanje mera prevencije, dr Jovanović napominje “da će to zavisiti 

od epidemiološke situacije koja se mora procenjivati na dnevnom i nedeljnom nivou”. 

9. Glavni simptomi 



 
 

blaga temperatura 

bolovi u grlu 

povremeni kašalj 

glavobolja 

kijavica 

curenje iz nosa 

slabost, malaksalost 

 

 

"SVE SU TO DECA OMIKORONA" Šekler: "Nema razloga za paniku zbog sve većeg broja obolelih od 

korone" 

Virusolog Milanko Šekler izjavio je večeras za "Insajder" da nema razloga za paniku zbog sve većeg broja 

obolelih od korona virusa, navodeći da su "sve to deca omikrona" i rezultuju blagom kliničkom slikom. 

- Sve su ovo deca omikrona, odnosno ako bismo posmatrali ljudsku šaku kao omikron, dlan je omikron, a 

ovi novi sojevi su samo prsti, i tu nema neke razlike. Da budem brutalan, kada vas neko ošamari boli 

šaka, a ne prsti - ilustrovao je Šekler. 

Prema njegovim rečima, ogroman broj ljudi je vakcinisan, ogroman broj je preboleo koronu da to zna, a 

mnogo je ljudi koji su bili u kontaktu sa virusom, a da to i ne znaju. 



 
 

Podsećamo, radna grupa Ministarstva zdravlja za postupanje u uslovima pandemije COVID-19 na sednici 

održanoj u Institutu za javno zdravlje Srbije „Dr Milan Jovanović Batut“ donela je preporuke za 

postupanje na nivou primarne zdravstvene zaštite, bolničkih ustanova, kao i u vezi sa nošenjem maski u 

zdravstvenim ustanovama i vakcinacijom. 

 

 

NOVE MERE U BOLNICAMA Obavezne zaštitne maske u UKC Kragujevac, na nekim klinikama 

ZABRANJENE I POSETE 

U skladu sa aktuelnom epidemiološkom situacijom, kragujevački Univerzitetski klinički centar od sutra 

uvodi mere, koje podrazumevaju obavezno nošenje zaštitnih maski, na pojedinim klinikama su 

zabranjene i posete. 

U skladu sa aktuelnom epidemiološkom situacijom i preporukama Radne grupe Ministarstva zdravlja za 

postupanje u uslovima pandemije COVID 19, rukovodstvo Univerzitetskog kliničkog centra Kragujevac 

utvrdilo je niz mere, koje će se primenjivati u toj zdravstvenoj ustanovi, prenosi lokalni portal InfoKG: 

- Obavezno je nošenje zaštitnih maski za zaposlene medicinske i pomoćne radnike, kao i za posetioce, 

studente i učenike. 

- Zabranjuju se posete imunokompromitovanim pacijentima u Univerzitetskom kliničkom centru 

Kragujevac u: 

1. Jedinicama intenzivnog lečenja 

2. Klinici za infektivne bolesti 

3. Klinici za hematologiju 



 
 

4. Centru za internističku onkologiju 

5. Centru za radijacionu onkologiju 

- U ostalim klinikama i centrima Univerzitetskog kliničkog centra Kragujevac, posete hospitalizovanim 

pacijentima su dozvoljene utorkom i četvrtkom od 15 – 15:30 časova, uz obavezno nošenje zaštitnih 

maski. Dozvoljen je ulazak samo jedne osobe. 

- Testiranje na SARS COV-2 brzim antigenskim testovima, vrši se SAMO kod pacijenata i zaposlenih sa 

znacima akutne respiratorne infekcije, u skladu sa važećim Stručno metodološkim uputstvom. 

To je saopšteno iz Univerzitetskog kliničkog centra Kragujevac i naglašeno da te mere stupaju od sutra 

na snagu. 

 

 

Ministarka Grujičić kaže – ne treba paničiti zbog koronavirusa, stariji da nose maske 

Ministarka zdravlja Danica Grujičić kazala je da ne treba praviti paniku zbog koronavirusa i da je sada 

manji broj obolelih nego za vreme pandemije. 

Grujičić je na televiziji Prva ocenila da bolnice „nisu zatrpane“, ali da za određene grupe pacijenata bilo 

kakav grip može biti opasan. 

Ona je ukazala da je Radna grupa Ministarstva zdravlja dala predlog da se nose maske u bolnicama, kada 

su u pitanju onkološki i hronični bolesnici. Grujičić predlaže starijim osobama da u autobusu nose maske 

ako je gužva. 



 
 

„Treba voditi računa o prevenciji, vakcina i lekova za kovid ima, ostaju na snazi sve preporuke lečenja 

kada se dokaže kovid“, kazala je ministarka. 

Grujičić je dodala i da se poverenje građana u zdravstvo polako vraća, kao i da po svim anketama građani 

Srbije najviše poverenja imaju u svoje izabrane lekare. 

 

Dr Grujičić o zabrani pušenja u zatvorenom: "Nije u redu da većina ispašta zbog manjine"  

Ministarka zdravlja dr Danica Grujičić govorila je o aktuelnim temama vezanim za novi talas 

koronavirusa, ali i o zabrani pušenja u zatvorenom i na otvorenom prostoru. 

Zabrana pušenje uvek izaziva polemiku, poslednje najave su govorile o tome da će cigarete biti 

zabranjene u zatvorenom prostoru, ali se još uvek čekaju procedure svih ministarstava kroz koje odluka 

mora da prođe. 

Ministarka zdravlja dr Danica Grujičić je o tome govorila u emisiji "Jutro", otkrivši kako nije u redu da 

većina ispašta zbog manjine. 

"U zatvorenom prostoru zabrana pušenja će proći sigurno, to je krajnje vreme, svi oko nas su uveli, 

nema smisla da ostanemo jedini. Ko hoće da puši, ja nemam ništa protiv", započela je dr Grujičić. 

Ministarka je istakla kako je čak 95 odsto obolelih od karcinoma pluća zapravo pušači, ali da se ljudima 

svakako ne može zabraniti. 

"Taj podatak govori za sebe, pa vi ako hoćete da rizikujete, rizikujte. Čak 75 odsto građana Srbije su 

nepušači, dakle mi sada trpimo zbog manjine. Izađite napolje, ćebe, grejalica, pa pušite, ja nemam ništa 

protiv, ali nemojte u zatvorenom prozoru", rekla je dr Grujičić. 



 
 

Kako je izjavila ministarka, posebno je raduje reakcija mladih, a za kraj je dodala da će zabranjene biti 

apsolutno sve cigarete, uključujući i elektronske. 

 

 

Raspisana nabavka za šest mamografa, dobiće šest mesta u Srbiji 

BEOGRAD - Premijerka Srbije Ana Brnabić izjavila je danas da je raspisana javna nabavka za šest 

mamografa koje će dobiti zdravstvene ustanove u Leskovcu, Majdanpeku, Požarevcu, Kruševcu, 

Obrenovcu, kao i opština Vladimirci. 

Premijerka je za TV Hepi podsetila da je prošle nedelje na sednici Vlade Srbije formirana radna grupa 

kako bi se popisalo stanje medicinske opreme u zdravstvenim ustanovama. 

Istakla je da je raspisana javna nabavka za šest mamografa i da će ga prvo dobiti bolnica u Leskovcu do 

kraja novembra ili u decembru, a nakon toga i Majdanpek, Požarevac, Obrenovac, Vladimirci i 

zdravstveni centar Kruševac. 

"Nama je ambicija da dramatično redukujemo liste čekanja za to su nam potrebne nove magnetne 

rezonance, poseban fokus nam je na mamografima i već smo raspisali javnu nabavku za šest 

mamografa", rekla je ona. 

Dodala je da se trenutno popisuju magnetne rezonance i da će najmanje 17 dobiti domovi zdravlja, 

opšte bolnice i zdravstveni centri u Srbiji, dodajući da će se digilatizacijom u zdravstvu uvesti red kako bi 

se liste čekanja dramatičnoo redukovale. 



 
 

Osvrnula se i na pojedine kritike da je nekadašnja Kovid bolnica u Batajnici zapuštena i zarasla u korov, 

navodeći da je u toku proces prebacivanja imovine sa Vojske Srbije na Republičku direkciju za imovinu 

kako bi Ministarstvo zdravlja nesmetano koristilo bolnicu u neke druge zdravstvene svrhe. 

"Radi se o danima dok to završimo i deo će biti palijativa, a deo će se koritsiti u druge svrhe, ali u 

najkraćem roku ćemo početi da koristimo tu bolnicu za dodatnu zdravstvenu zaštitu", rekla je ona. 

 

 

Grujičić: Prijem najboljih diplomaca 11. oktobra 

BEOGRAD - Ministarska zdravlja u Vladi Srbije Danica Grujičić najavila je danas da bi trebalo da se 100 

najboljih diplomaca Medicinskog fakulteta primi u radni odnos 11. oktobra. 

"To radimo u saradnji sa kabinetom Predsednika Srbije Aleksandra Vučića i reč je o mladima koji su lane 

diplomirali, završili staž i položili stručni ispit", rekla je ona za TV Prva. 

Na pitanje gde će diplomci raditi, rekla je da najveće potrebe postoje u urgentnoj medicini, pedijatriji, 

patologiji, fizijatriji, dijagnostičkoj radiologiji. 

Grujičić je najavila i da će do kraja godine biti nabavljeno šest digitalnih mamografa. 



 
 

 

 

Kada se očekuju vakcine protiv gripa u domovima zdravlja? 

Epidemiološkinja dr Milunka Milanković iz Instituta za javno zdravlje Srbije „Dr Milan Jovanović Batut“ 

najavila je da će vakcine protiv gripa stići u domove zdravlja u prvoj polovini oktobra u skladu sa planom 

potreba koje su iskazale zdravstvene ustanove. 

– Vakcina se preporučuje trudnicama, starijima od šest meseci koji imaju neka hronična oboljenja, 

osobama sa malignitetima, imunokompromitovanim osobama, osobama sa neurološkim i metaboličkim 

bolestima, starijim osobama, zdravstvenim radnicima, licima u gerontoloskim centrima – navela je dr 

Milanković. 

Ona je za RTS izjavila da je prošle godine u Srbiji registrovano 350.000 oboljenja sličnih gripu, a 

vakcinisano je ukupno 304.000, od kojih su 70 odsto lica starija od 65 godina. 

Savetuje da je vakcina najjednostavniji oblik zaštite. 

 


